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Rada Miasta Krakowa apeluje o znaczne zwiększenie dotacji przedmiotowych do 
posiłków sprzedawanych w barach mlecznych. Przy wysokiej inflacji i wzroście kosztów 
funkcjonowania, obecny poziom dotacji nie gwarantuje dalszego utrzymania działalności przez 
bary mleczne. Nic mogą one zarobić na podwyższone koszty podnosząc ceny dotowanych 
produktów, ponieważ wtedy straciłyby dotacje. , , ' . " I..__} ,/ � ( '-...) _,, 
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Bary mleczne od lat zapewniają ciepłe posiłki przede wszystkim osobom posiadającym 
niższe dochody. Dzięki otrzymywanym dotacjom mogą one zaproponować ceny niedostępne 
w innych miejscach. W Nowej Hucie działają cztery takie miejsca, które przez lata wrosły w 
krajobraz dzielnicy i pozwoliły wielu osobom na zakup posiłków. Niestety rosnące znacznie 
koszty energii, pracy i produktów sprawiają, że utrzymywanie takich barów staje się 
nieopłacalne. Właściciele nie mają środków, aby do nich dopłacać. Dotacja przedmiotowa rok 
do roku wzrosła tylko o 0,5%, a inflacja w tym czasie wynosiła ok.8%. Bary mleczne cieszą się 
dużą popularnością i największym problemem nie jest brak chętnych do zakupu posiłków, ale 
przede wszystkim wzrost kosztów, przy braku możliwości zrekompensowania tego 
podniesieniem cen. Poza utratą dotacji podniesienie cen spowodowałoby również, że mniej 
osób byłoby stać na zakup posiłków. Dodatkowo bary mleczne podobnie jak inne punkty 

· gastronomiczne cały czas zmagają się ze stratami wynikającymi z ograniczeń przez pandemię 
koronawirusa. Dalsze, trwałe funkcjonowanie tych miejsc jest w stanie zapewnić tylko 
znaczący wzrost dotacji podmiotowej. 
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